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PROTOKÓŁ NR IX/24 

Z IX sesji Rady Miasta Kobyłka 

z dnia 19 grudnia 2024 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia – Miejski Ośrodek Kultury w Kobyłce przy Al. Jana Pawła II 22. 

Otwarcie sesji - godzina 15:00.  

Zamknięcie sesji - godzina 18:40. 

Obecnych na posiedzeniu - 20 radnych.  

(Nieobecna: Pani Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Monika Janczara). 
 

Ad. 1. Otwarcie IX sesji Rady Miasta. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka Pani Sylwia Jaźwińska po sprawdzeniu kworum 

i stwierdzeniu prawomocności obrad otworzyła IX sesję Rady Miasta i powitała: Burmistrza Miasta 

Pana Konrada Kostrzewę, Wiceburmistrz Miasta Panią Paulinę Tlagę, Wiceburmistrza Miasta 

Pana Wojciecha Reutta, Skarbnik Miasta Panią Emilię Bakierską, Pana Mecenasa Przemysława 

Korbę, Radnych Miasta, pracowników Urzędu Miasta, mieszkańców oraz internautów. 

 

Ad. 2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta skierowała zapytanie do Radnych Miasta, czy są wnioski 

do porządku obrad. Głos zabrała Pani Radna Magdalena Dybka – Przewodnicząca Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miasta, która złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dwóch 

projektów uchwał: projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi oraz projektu uchwały 

w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. Radni przegłosowali oba wnioski do porządku 

obrad, skierowane do Przewodniczącej Rady Miasta. W głosowaniach wzięło udział 

19/21 Radnych, wszyscy opowiedzieli się „ZA”. Dwa projekty uchwał zostały wprowadzone 

do porządku obrad. Radni przeszli do głosowania nad zatwierdzeniem zmienionego porządku 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 19/21 Radnych, wszyscy opowiedzieli się „ZA”. 

Porządek obrad IX sesji Rady Miasta został zmieniony oraz zatwierdzony przez Radę Miasta. 

 

Ad. 3. Zatwierdzenie protokołu z VIII Sesji Rady Miasta Kobyłka. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta zapytała Radnych, czy mają uwagi do przedłożonego przed sesją 

protokołu z VIII Sesji Rady Miasta Kobyłka. Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Rady Miasta 

przeszła do przeprowadzenia głosowania za zatwierdzeniem protokołu z VIII Sesji Rady Miasta 

Kobyłka. W głosowaniu wzięło udział 19/21 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA. 

Protokół został zatwierdzony.  

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Kobyłka. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta skierowała zapytanie do Państwa Radnych, czy są pytania 

do sprawozdania oraz czy Radni są za odczytywaniem sprawozdania Burmistrza Miasta podczas 

sesji. Sprawozdanie zostało udostępnione Radnym przed sesją do materiałów na sesję. Radni nie 

wnieśli uwag, ani nie skierowali pytań do sprawozdania. Radni postanowili o nieodczytywaniu 
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sprawozdania podczas sesji. Przewodnicząca Rady przeszła więc do kolejnego punktu porządku 

obrad.  
 

Ad. 5. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Kobyłka z działalności 

między sesjami.  
 

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Rady, kierując zapytanie czy są pytania do przedłożonego 

Radnym przed sesją Sprawozdania z działalności Przewodniczącej Rady Miasta między 

sesjami. Radni nie wnieśli uwag, ani nie skierowali pytań do sprawozdania. Przewodnicząca 

Rady przeszła więc do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 6. Pytania od mieszkańców. 
 

Pytania nie zostały odczytane podczas sesji, zgodnie z ustaleniami pomiędzy Zarządem Miasta 

a Radą Miasta, która zdecydowała o zamieszczaniu każdorazowo przed sesją pytań 

oraz odpowiedzi na pytania na stronie internetowej Miasta Kobyłka w celu skrócenia czasu trwania 

posiedzeń oraz łatwiejszej dostępności dla mieszkańca. Poniżej przedstawiamy skierowane 

przed IX sesją Rady Miasta pytania mieszkańców na sesję oraz odpowiedzi opracowane 

przez Urząd Miasta: 

 

Pytanie nr 1: 

„Czy jest możliwość zmiany opłat za śmieci komunalne z od osoby na od gospodarstwa? Taka 

zasadę stosuje miasto Warszawa. Jesteśmy miastem w aglomeracji warszawskiej najwięcej 

płacącym za śmieci od osoby, za wodę i ścieki za m3, płacimy maksymalne podatki od 

nieruchomości. Proszę o rozważenie zmian w ww. zakresie.”  

 

ODPOWIEDŹ:  

Trwa ocena możliwości zmiany sposobu naliczania opłaty za wywóz odpadów. Analizujemy inne 

możliwości, jednak jako najbardziej odpowiednia dla warunków Miasta Kobyłka brana jest pod 

uwagę metoda za zużycie wody. Metoda od gospodarstwa nie będzie metodą sprawiedliwą np. dla 

starszych osób żyjących samotnie.  

 

Pytanie nr 2: 

„Dzień dobry, czy przeprowadzane są kontrole pieców używanych do ogrzewania domów oraz czy 

nie są spalane śmieci? Jeżeli tak, to jakie są wyniki? Pozdrawiam.”  

 

ODPOWIEDŹ:  
Tak w ramach Programu Ochrony Powietrza Miasto Kobyłka wysyła pracowników w celu pobrania 

próbek z palenisk (pieców) mieszkańców, są to kontrole niezapowiedziane na mocy art 379 i art 380 

ustawy Prawo Ochrony Środowiska, wyniki bywają niezadowalające z analizy wynika, 

że mieszkańcy nadal spalają odpady jest to około połowa badanych próbek. Próbki są wysyłane 

do akredytowanego laboratorium. W zależności od wyników analiz sprawa jest kierowana 

na policję. W celu podniesienia świadomości mieszkańców Miasto Kobyłka również organizuje 

akcje edukacyjne skierowane do różnych grup wiekowych od najmłodszych – grupy przedszkole 

po seniorów, taka akcja edukacyjna miała ostatnio miejsce w Ochotniczej Straży Pożarnej 

w dniu 17.12.2024 r. 
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Ad. 7. Postulaty, Wnioski i Oświadczenia Radnych. 

Pan Radny Marcin Zdunek: 

1) Prośba do Zarządu Miasta odnośnie łatania tych dróg, jeżeli jest taka możliwość 

to mieszkańcy zgłaszają ul. Narutowicza i ul. Skorupki. 

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz, iż dziury zostały już załatane.  

 

Pan Radny Mateusz Walicki: 

1) Chciałem się dowiedzieć, ponieważ na skrzyżowaniu ul. Granicznej z Aleją Jana Pawła II 

jest taki malutki skwer i tam jest pomnik Jana Pawła II. Czy można doświetlić to miejsce? 

Tam są ławeczki i tam bardzo dużo ludzi przysiaduje, wieczorem dość głośne imprezy się 

tam odbywają. Tak, żeby było widniej i troszkę bezpieczniej. 
 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz Miasta, która wyjaśniła, iż oczywiście Urząd 

przeanalizuje techniczne możliwości wykonania. 

 

Pani Radna Magdalena Dybka: 

1) Ja tylko tak krótko, bo dostaję sygnały od mieszkańców, że jest duże niezadowolenie 

w związku z opóźnieniami autobusu L40, który ma teraz bardzo długą trasę i mieszkańcy, 

zwłaszcza na Maciołkach, sygnalizują potrzebę jakichś rozmów ze strony miasta 

z mieszkańcami, żeby coś zadziałać. Ze zmian, które teraz są w L40 wiem, że dużo 

mieszkańców jest niezadowolonych, więc prosiłabym o przyjrzenie się tej sytuacji. 
 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz Miasta która wyjaśniła, iż Urząd Miasta dostaje sygnały 

odnośnie tych opóźnień i na bieżąco przeprowadza rozmowy z ZTM. Daliśmy sobie jeszcze czas, 

ponieważ 1 grudnia ten nowy rozkład wszedł w życie, więc taki miesiąc, dwa potrzeba, 

żeby to skoordynować. Ale cały czas jesteśmy w kontakcie z ZTM i koordynujemy te uwagi. 

 

Pani Radna Aleksandra Korzeniewska: 

1) Ja mam prośbę, kiedy będzie taka możliwość o uzupełnienie ubytków na ul. Wiesławskiej 

na tym krótkim odcinku asfaltowym. Tam są trzy ubytki, jednak są dosyć głębokie 

i kierowcy muszą jeździć slalomem. 
 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz Miasta, iż z posiadanej przez Panią Wiceburmistrz 

wiedzy, jadąc od Załuskiego, Kraszewską w prawo w ul. Wiesławską, to chyba w ul. Krechowiecką 

i ul. Wiesławską to ubytki były tam uzupełnione. Jakby tutaj jeszcze to zgłosimy, jeżeli nie były 

wykonane, a jest taka możliwość - muszę się zapytać w wydziale czy jeszcze są środki w umowie. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kobyłka na lata 2024-2043. 
 

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, która zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały oraz przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści 

uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta wysłuchała opinii Komisji Stałych dotyczących uchwały, 
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wszystkie Komisje Rady Miasta zaopiniowały uchwałę pozytywnie. Przewodnicząca Rady Miasta 

przystąpiła do głosowania nad przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 

udział 19/21 Radnych, 19 Radnych jednogłośnie „ZA”. Autopoprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania za podjęciem uchwały, w głosowaniu 

wzięło udział 19/21 Radnych: 19 Radnych jednogłośnie „ZA”. Uchwała została podjęta.  

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Kobyłka na 2024 rok. 
 

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, która zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały oraz przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści 

uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta wysłuchała opinii Komisji Stałych dotyczących uchwały, 

wszystkie Komisje Rady Miasta zaopiniowały uchwałę pozytywnie. Przewodnicząca Rady Miasta 

przystąpiła do głosowania nad przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 

udział 19/21 Radnych: 17 głosów „ZA”, 0 głosów „PRZECIW”, 2 głosy „WSTRZYMUJĘ SIĘ”. 

Autopoprawka została przyjęta. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania 

za podjęciem uchwały, w głosowaniu wzięło udział 19/21 Radnych: 17 głosów „ZA”, 0 głosów 

„PRZECIW”, 2 głosy „WSTRZYMUJĘ SIĘ”. Uchwała została podjęta.  

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem 2024 roku. 
 

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, która przedstawiła uzasadnienie do uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta wysłuchała 

opinii Komisji Stałych dotyczących uchwały, wszystkie Komisje Rady Miasta zaopiniowały 

uchwałę pozytywnie. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania za podjęciem 

uchwały, w głosowaniu wzięło udział 19/21 Radnych: 19 Radnych jednogłośnie „ZA”. 

Uchwała została podjęta.  

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w roku 2024. 
 

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, która przedstawiła uzasadnienie do uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta wysłuchała 

opinii Komisji Stałych dotyczących uchwały: Komisja Finansowo-Budżetowa – 7 głosów „ZA”, 

1 głos „WSTRZYMUJĄCY SIĘ”.  Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska: 1 głos „ZA”, 

4 głosy „PRZECIW”, 1 głos „WSTRZYMUJĄCY SIĘ”. Komisja Rozwoju i Gospodarki 

Przestrzennej: 8 głosów „ZA”, 1 głos „PRZECIW”, 1 głos „WSTRZYMUJĄCY SIĘ”. 

Komisja Oświaty, Sportu, Zdrowia i Bezpieczeństwa: 5 głosów „ZA”, 2 głosy „PRZECIW”. 

Komisja Kultury i Spraw Społecznych – 4 głosy „ZA”, 1 głos „PRZECIW”, 2 głosy 

„WSTRZYMUJĄCE SIĘ”. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem 

uchwały, w głosowaniu wzięło udział 19/21 Radnych: 13 głosów „ZA”, 3 głosy „PRZECIW”, 

3 głosy „WSTRZYMUJĄCE SIĘ”. Uchwała została podjęta. Przewodnicząca Rady Miasta ogłosiła 

przerwę w obradach.  
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Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Kobyłka na lata 2025– 2044. 
 

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, która zgłosiła autopoprawkę oraz przedstawiła 

uzasadnienie do uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Po przedstawieniu 

uzasadnienia Pani Przewodnicząca udzieliła głosu mieszkańcom ulicy Majdańskiej w Kobyłce, 

którzy chcieli poruszyć sytuację w jakiej się znaleźli, iż są notorycznie zalewani, mają wilgoć 

w mieszkaniach, ich budynki są stale podmokłe co przyczynia się do wielu chorób mieszkańców. 

Następnie do wypowiedzi mieszkańców odniósł się Zarząd Miasta Kobyłka, który zapewnił 

mieszkańców, że realizacja budowy ulicy Majdańskiej została zaplanowana w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Kobyłka w latach 2026-2028, ponieważ wcześniej zabraknie środków 

na budowę tej ulicy, które muszą zostać aktualnie przeznaczone na inne ulice będące w takiej samej 

kondycji jak ulica Majdańska, a na które jest już przygotowana dokumentacja projektowa – 

np. ulica Natolińska, ul. Wesoła. 

Do wypowiedzi mieszkańców odnieśli się również Radni Miasta. Po obszernej dyskusji 

Przewodnicząca Rady Miasta  powróciła do procedowania podjęcia uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kobyłka na lata 2025– 2044.  Przewodnicząca Rady 

Miasta wysłuchała opinii Komisji Stałych dotyczących uchwały: Komisja Finansowo-Budżetowa – 

7 głosów „ZA”, 1 głos „WSTRZYMUJĄCY SIĘ”.  Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska: 

4 głosy „ZA”, 3 głosy „PRZECIW”. Komisja Rozwoju i Gospodarki Przestrzennej: 8 głosów „ZA”, 

1 głos „PRZECIW”, 1 głos „WSTRZYMUJĄCY SIĘ”. Komisja Oświaty, Sportu, Zdrowia 

i Bezpieczeństwa: 6 głosów „ZA”, 1 głos „PRZECIW”. Komisja Kultury i Spraw Społecznych – 

5 głosy „ZA”, 2 głosy „WSTRZYMUJĄCE SIĘ”. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła 

do głosowania nad przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały, w głosowaniu wzięło udział 

19/21 Radnych: 17 głosów „ZA”, 1 głos „PRZECIW”, 1 głos „WSTRZYMUJĄCE SIĘ”. 

Autopoprawka została podjęta. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania 

nad przyjęciem uchwały, w głosowaniu wzięło udział 19/21 Radnych: 17 głosów „ZA”, 1 głos 

„PRZECIW”, 1 głos „WSTRZYMUJĄCE SIĘ”. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały budżetowej Miasta Kobyłka 

na 2025 rok:  
 

Ponieważ Burmistrz Miasta nie zgłasza autopoprawek do projektu uchwały, Radni przegłosowali 

w kwestii formalnej zmianę porządku obrad, polegającej na zmianie w punkcie 13 lit. e) porządku 

obrad - zastąpienie słowa "autopoprawek" na "poprawek". W głosowaniu wzięło udział 19/21 

Radnych: „ZA” – 18 głosów, „PRZECIW” – 0 głosów, „WSTRZYMUJĘ SIĘ” – 1 głos. 

Zamiana nazwy w punkcie 13 lit. 3) porządku obrad IX sesji Rady Miasta Kobyłka została 

wprowadzona.  
  

a) Odczytanie projektu uchwały budżetowej;  

 

Głos zabrała Pani Skarbnik Miasta, która odczytała projekt uchwały budżetowej Miasta Kobyłka 

na 2025 rok. 
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b) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej: 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

do projektu uchwały budżetowej Miasta Kobyłka na 2025 rok.  
 

c) Odczytanie zbiorczej opinii Komisji Finansowo-Budżetowej: 
 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Kobyłka Pan Radny 

Paweł Kostrzewa, który odczytał zbiorcza opinię Komisji Finansowo-Budżetowej do projektu 

uchwały budżetowej Miasta Kobyłka na 2025 rok.  
 

d) Przedstawienie opinii Burmistrza Miasta do zbiorczej opinii Komisji Finansowo-

Budżetowej:  
 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Miasta, która przedstawiła opinię Burmistrza Miasta do zbiorczej 

opinii Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta do projektu uchwały budżetowej Miasta 

Kobyłka na 2025 rok. 
 

e) Przedstawienie ewentualnych poprawek Burmistrza do projektu uchwały 

budżetowej;  
 

Głos zabrała Pani Skarbnik Miasta, która wskazała proponowane przez Burmistrza Miasta 

autopoprawki do projektu uchwały budżetowej Miasta Kobyłka na 2025 rok.  
 

f) Głosowanie wniesionych propozycji poprawek Burmistrza Miasta: 
 

Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem przedstawionych poprawek do projektu uchwały 

budżetowej Miasta Kobyłka na 2025 r. W głosowaniu wzięło udział 19 Radnych, 

wszyscy opowiedzieli się jednogłośnie „ZA’. Poprawki zostały przyjęte.  

 

Następnie Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem uchwały budżetowej Miasta Kobyłka 

na 2025 rok, w głosowaniu wzięło udział 19/21 Radnych: 17 głosów „ZA”, 1 głos „PRZECIW”, 

1 głos „WSTRZYMUJĄCY SIĘ”. Uchwała została podjęta.  
 

 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LV/471/2022 

Rady Miasta Kobyłka z dnia 2 listopada 2022 r. w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

Głos zabrał Wiceburmistrz Miasta Pan Wojciech Reutt, który przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy ani treści przedstawionego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta, który przejął prowadzenie obrad IX sesji Rady Miasta Kobyłka 

poprosił o opinie Komisji Rady Miasta, wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. Wiceprzewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 18/21 Radnych: 18 głosów „ZA”. Uchwała została podjęta.  
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Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr IV/32/2024 

Rady Miasta Kobyłka z dnia 20 czerwca 2024 r. w sprawie określenia rodzaju 

dodatkowych usług świadczonych przez Miasto Kobyłka w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów oraz wysokości opłaty za te usługi. 
 

Głos zabrał Wiceburmistrz Miasta Pan Wojciech Reutt, który przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. Pan Radny Marcin Zdunek zgłosił wniosek formalny o zmianę w projekcie uchwały 

stawki za zużyte opony z kwoty 8,88 zł na kwotę 9,00 zł za 1 sztukę opony. 

Radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia wniosku formalnego Pana Radnego Marcina 

Zdunka w sprawie zmiany brzmienia w § 1 punkt 1) uchwały, na następujące brzmienie: "w §2 

ust. 1 pkt 3 otrzymuje brzmienie: „3) zużyte opony – 9,00 zł za 1 sztukę opony. W głosowaniu 

wzięło udział 18/21 Radnych, wszyscy jednogłośnie „ZA”. Zmiana stawki została wprowadzona 

do projektu uchwały. Wiceprzewodniczący Rady Miasta poprosił o opinie Komisji, wszystkie 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Następnie Wiceprzewodniczący Rady 

przeszedł do głosowania nad projektem uchwały, w głosowaniu wzięło udział 18/21 Radnych, 

wszyscy jednogłośnie „ZA” podjęciem. Uchwała została podjęta.  
 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/81/2024 

Rady Miasta Kobyłka z dnia 25 listopada 2024 r. w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na nieruchomościach zamieszkałych, ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia 

z części opłaty w związku z kompostowaniem bioodpadów w przydomowym 

kompostowniku. 
 

Głos zabrał Wiceburmistrz Miasta Pan Wojciech Reutt, który przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy ani treści uchwały. Wiceprzewodniczący Rady 

Miasta poprosił o opinie Komisji, wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem uchwały, 

w głosowaniu wzięło udział 18/21 Radnych, wszyscy jednogłośnie „ZA” podjęciem. 

Uchwała została podjęta. 
 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/42/2024 

Rady Miasta Kobyłka z dnia 26 sierpnia 2024 r. w sprawie udzielenia w 2024 r. 

i 2025 r. pomocy finansowej Gminie Wołomin na realizację zadania 

pn. „Budowa drogi w ul. Nałkowskiego na terenie Gminy Wołomin i Miasta 

Kobyłka”. 
 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Miasta Paulina Tlaga, która przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały. Radni nie skierowali uwag co do formy ani treści uchwały. Wiceprzewodniczący Rady 

Miasta Kobyłka przeszedł do wysłuchania opinii Komisji Rady Miasta. Wszystkie Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Wiceprzewodniczący Rady Miasta przystąpił 

do głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 18/21 Radnych, 

wszyscy jednogłośnie „ZA”. Uchwała została podjęta. 
 



 

 

 

 

VIII/8 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Miasta Kobyłka na lata 2025-2029. 
 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Miasta, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.  

Radni nie skierowali uwag co do formy ani treści uchwały. Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Kobyłka przeszedł do wysłuchania opinii Komisji Rady Miasta. Wszystkie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. Wiceprzewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania 

nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 18/21 Radnych: 17 głosów „ZA”, 0 głosów 

„PRZECIW”, 1 głos „WSTRZYMUJĄCY SIĘ”. Uchwała została podjęta. 
 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Dwujęzycznymi Nr 1 im. Zofii 

Nałkowskiej w Kobyłce, poprzez wskazanie dodatkowej lokalizacji prowadzenia 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 
 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Miasta Paulina Tlaga, która przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy ani treści przedstawionego projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kobyłka przeszedł do wysłuchania opinii Komisji Rady Miasta. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 18/21 Radnych: 

18 Radnych jednogłośnie „ZA” podjęciem. Uchwała została podjęta. 
 

Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Publicznego Przedszkola nr 1 im. Krasnala Hałabały w Kobyłce poprzez 

wskazanie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych. 
 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Miasta Paulina Tlaga, która przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy ani treści przedstawionego projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kobyłka przeszedł do wysłuchania opinii Komisji Rady Miasta. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 18/21 Radnych: 

17 głosów „ZA”, 0 głosów „PRZECIW”, 1 głos „WSTRZYMUJĄCY SIĘ”. Uchwała została 

podjęta. 
 

Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
 

Głos zabrała Pani Radna Magdalena Dybka – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Kobyłka, celem przedstawienia uzasadnienia do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta skierował zapytanie do Państwa Radnych, czy mają uwagi 

do projektu uchwały, bądź do uzasadnienia. Radni nie zgłosili uwag co do formy ani treści uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu 

wzięło udział 18/21 Radnych, wszyscy opowiedzieli się „ZA”. Uchwała została podjęta.  
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Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi. 
 

Głos zabrała Pani Radna Magdalena Dybka – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Kobyłka, celem przedstawienia uzasadnienia do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta skierował zapytanie do Państwa Radnych, czy mają uwagi 

do projektu uchwały, bądź do uzasadnienia. Radni nie zgłosili uwag co do formy ani treści uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu 

wzięło udział 18/21 Radnych, wszyscy opowiedzieli się „ZA”. Uchwała została podjęta.  

 

Ad. 23. Zamknięcie IX sesji Rady Miasta Kobyłka. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kobyłka po omówieniu i zakończeniu procedowania przez Radę 

Miasta wszystkich punktów porządku obrad zakończył IX Sesję Rady Miasta Kobyłka. 

Pan Wiceprzewodniczący Jacek Lis złożył również podczas transmisji życzenia Świąteczne 

oraz Noworoczne wszystkim obecnym podczas sesji oraz wszystkim mieszkańcom Kobyłki. 

 

 

Protokołowała:                         Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka 

 

   Natalia Wielgo-Iwańska                

        Sylwia Jaźwińska  

 

 

 

 

       Wiceprzewodniczący  

       Rady Miasta Kobyłka 
 

 

      Jacek Lis 

Natalia Wielgo
Ołówek
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